
Referat af Bestyrelsesmøde 04-10-2021 

Deltagere: Lars, Birgitte, Klaus, Jonna, Martha, Hanne, Torben og Maibritt 

Afbud:   

 

1 Sidste referat var aldrig blevet udsendt 

2 Regnskabet blev fremlagt og er klar til revision 

3 Ib har kigget på nogle muligheder for Coronatilskud, fordi vi ikke har afholdt 

sommerby, Ib laver en ansøgning som bliver indsendt. Vi har modtaget 

henvendelse om abonnement til hjertestarter, vi venter, det er ikke nødvendigt at 

gøre noget hvert år 

4 Nye udlejninger af fælleshuset 7/11 21 , 18/1221 og 20/6 23. Der bliver Æbledag 

16/10 21 kl. 10.00 Lars sørger for det. Fælles spisning 26/11 kl. 18.00 som 

sædvanlig Martha og Co. 

5 Stor enighed om at vi trænger til Sommerby, men begynder først i det nye år 

6 Generalforsamling 27/10 kl.  19.00, vi har desværre ikke alle mailadresser derfor 

skal der igen i år uddeles en del Indkaldelser og dagsordener.   

7 Tanken om fuglekasser er ikke droppet, der skal arbejdes lidt med en praktisk 

løsning. Undertegnede vil gerne prøve at lave nogle Tændstikmænd i stål ca. 80 – 

100 cm høje som kan stå langs vejen og holde øje med trafikken, det er tænkt som 

en alternativ til børnecykler ����. Klaus og Lars har besluttet at sponsorere et lys 

over billardbordet i fælleshuset. 

 

 

Referent: Klaus 


